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Pkt 
 

Emne 

 Åbning og indledning 
 Formanden, Winnie Nielsen, åbnede mødet og ønskede alle velkomne. 

 

1. Valg af dirigent 
 Bestyrelsen foreslog Søren K. Andersen, som blev valgt. 

 
Dirigenten kunne konstatere at generalforsamlingen var indkaldt og beslutningsdygtig i henhold 
til vedtægterne.  
 
I alt deltog 15 personer fra 11 foreninger. (incl. bestyrelsen) 
 

2. Valg af referent 
 Ulrik Villadsgaard blev foreslået og valgt.  

 

3. Bestyrelsens beretning 
 Beretningen blev fremlagt af formanden Winnie Nielsen og er vedhæftet referatet. 

Beretningen godkendt!  
 

4. Regnskabsforelæggelse og budget 
 Michael Højbjerg gennemgik regnskab for 2024, samt budget. 

Årets underskud 2.517,81 og Bank pr. 31/12-24 Kr. 44.069,74. 
Budget viser indtægter på kr. 29.412 og udgifter på 28.100 
Regnskab vedhæftet. 
Regnskab og budget godkendt! 
 

5. Fastlæggelse af kontingent for næste år 
 Bestyrelsen foreslår uændret kr. 200,00. 

 
Godkendt! 

6. Indkomne forslag 
 Vedtægsændringer foreslået af bestyrelsen til paragraf 2-5-6-7-10-12, som udsendt med 

dagsorden.  
Generalforsamlingen vedtog, at der skal udarbejdes en procedure for ansøgning og tildeling af 
midler fra fond oprettet under Byforum efter høring og inddragelse af medlemsforeningerne. 
Proceduren forelægges til godkendelse på den kommende generalforsamling. 
Vedtægtsændringerne blev derefter vedtaget. Nye vedtægter vedhæftet. 



 

    
 

7. Valg til bestyrelse for 2 år 
 På valg var: 

 
Winnie Nielsen-modtager genvalg og blev valgt. 
 
Ulrik Villadsgaard-modtager ikke genvalg. 
 
Pernille Lindholm foreslået og valgt. 
 

8. Valg af suppleant for 1 år 
 

 Lone Krause-modtager genvalg og valgt. 
 
Yderligere suppleant: 
Lene Nørgaard foreslået og valgt. 
 

9. Valg af bilagskontrollant for 1 år 
 

 Jens Jørgen Jeppesen-modtager ikke genvalg. 
 
Ole Aagaard foreslået og valgt. 
 

10.  Valg af bilagskontrollant suppleant for 1 år 
 

 Ole Aagaard-valgt som bilagskontrolant. 
 
Ole Sørensen foreslået og valgt. 
 

11. Valg af repræsentant til Viborg Landsbysammenslutning fra Karup for 2 år. 
 
Michael Højbjerg – modtager genvalg og blev valgt. 
 
Til næste generalforsamling skal dette punkt, ikke med på dagsorden. 
Punktet skal tages op efterfølgende, da det ikke har noget med Byforum at gøre.  
 

12.  Eventuelt 
Winnie  fortæller om at der er indkaldt til møde med bypedeller på mandag den 5/5-25 og vi 
leder stadig efter tovholder, men det er ikke lykkes. 

 Ole Kronborg: 
I indkalder til møde i august 24 hvor I beklager at der ikke er fundet en og jeg meldte ud i 
november 23, at jeg stoppede i nov. 24.  
Det er beklageligt og jeg må sige I har sovet i timen.   
Spændt på mødet på mandag. 
Lene Nørgaard: 
Skal man prøve at søge andre steder end lige i egen baghave. 



 

    
 

Martin Ditlevsen: 
Man kan jo også prøve noget andet - er det er muligt at samle folk og familier en weekend til 
f.eks. at samle skrald eller andet. 
Ole Kronborg: 
Er græsslåning i børnehaven en opgave? Kan de bestyrelsesmedlemmer der møder op på 
mandag tegne Byforum og er arbejdsopgaver defineret.? 
Martin Ditlevsen: 
Vi har ikke planlagt det med en linje, men er enige om at det ikke skal være kommunale opgaver. 
Winnie Nielsen: 
Børnehavens græs med mere kan f.eks. laves i et samarbejde med forældrene og bypedeller i 
samarbejde. 
Pernille Lindholm: 
Ikke kommunale opgaver, for så på sigt står vi helt med det. Hvorfor får børnehaven ikke Mower, 
som andre steder i kommunen? 
Ole Kronborg: 
Hvordan afstemmes det så med bypedellerne på mandag til mødet? 
Er det afstemt i bestyrelsen, hvad der skal ske fremad.? 
Frank Larsen: 
Ja og vi er åbne for at diskutere og tage de arbejdsopgaver som bypedellerne selv ønsker, hvilket 
vi så vil snakke om på mandag. 
 

 Afslutning 
 Dirigenten takkede for god ro og orden, og så gik vi over til kaffen. 

 
Formanden sluttede generalforsamlingen af med at takke dirigenten og de fremmødte. 
 
 

 

Godkendt af dirigent Søren Kjærulff Andersen. 

 

Karup, den 1/5-2025 

 

 
------------------------------------------- 


